
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

KLASA: 007-04/23-06/1            

URBROJ: 2170-1-56-23-3 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK  

SA 7. SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA  

ODRŽANE DANA 16.01.2023.g. u  18:00 h u učionici Tehnike kulture 

 

Sjednici su uz članove Vijeća roditelja, nazočni ravnatelj škole Vedran Kosovac i Ines Sajko, 

tajnica škole kao zapisničar. Sjednicu otvara predsjedavajuća gđa. Mirjana Palada Kmetović 

koja svih pozdravlja i konstatira da je sjednici nazočna natpolovična većina njenih članova i 

stoga se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci (spisak nazočnih čini sastavni dio 

materijala ove sjednice).  

 

Na prijedlog predsjedavajuće dolazi do izmjene Dnevnog reda na način da se točka 2. briše 

obzirom da se radi o roditelju učenika čiji oblik školovanja je u postupku promjene iz posebnog 

u redovni razredni odjel i bilo je za očekivati da će do dana održavanja ove sjednice doći do te 

izmjene, a samim time i do izbora novog predstavnika iz reda roditelja, ali službeno još nije 

pristiglo Rješenje Upravnog odjela Primorsko-goranske županije te iz tog razloga dosadašnja 

predstavnica ostaje na toj funkciji još ovu sjednicu. Dopuna nema.  

 

Članovi Vijeća roditelja jednoglasno usvajaju izmijenjeni Dnevni red:               

1. Verifikacija prethodnog zapisnika, 

2. Verifikacija novoizabranih članova Vijeća roditelja - brisano 

3. Informacije u svezi provođenja Odluke o kriterijima i načinu financiranja, odnosno 

sufinanciranja troškova prehrane za učenike osnovnih škola za drugo polugodište šk. 

2022./2023.g. (NN 156/2022) i 

4. Razno 

 

AD.1.  
Svim članovima Vijeća roditelja skraćeni zapisnik sa prethodne sjednice bio je dostupan na 

službenoj web stranici Škole. Predsjednica Palada Kmetović kratko iznosi najvažnije crte te 

poziva članove na verifikaciju zapisnika.  

Članovi jednoglasno donose: 

Z A K L J U Č A K 

o verifikaciji zapisnika s 6. sjednice  Vijeća roditelja od 04.10.2022.g.  

 

AD.2. Verifikacija novoizabranih članova Vijeća roditelja – brisano 

 

AD.3. Informacije u svezi provođenja Odluke o kriterijima i načinu financiranja, odnosno 

sufinanciranja troškova prehrane za učenike osnovnih škola za drugo polugodište šk. 

2022./2023.g. (NN 156/2022) 

Ravnatelj iznosi najvažnije informacije u svezi provođenje Odluke o kriterijima i načinu 

financiranja, odnosno sufinanciranja troškova prehrane za učenike osnovnih škola za drugo 

polugodište šk. 2022./2023.g., a koje se odnose na specifičnosti OŠ Fran Franković.  

Iznosi tendenciju da se u Školi pripremaju topli obroci, ali je potrebna prilagodba kuhinje i još 

jedan kuhar/ica za čije se zapošljavanje čeka suglasnost nadležnog ministarstva. Prvi tjedan je 

protekao uredno, učenici su dobro prihvatili i što je najvažnije obroci se pojedu. Ravnatelj 

poziva članove na ideje, kritike i sl. Predstavnici traže da se jelovnik marende objavi na vrijeme 

zbog alergija, vjerskih kriterij i dr., kako bi roditelji na vrijeme znali kada im dijete neće koristiti 

uslugu prehrane u Školi.  Ravnatelj pristaje i iznosi da je za alergije i intolerancije na hranu 

potrebno ishoditi liječničku potvrdu te ih predati razredniku. 

 



 

Predstavnici roditelja iznose ideju da učenici sudjeluju u dežurstvu pri dijeljenju školske 

marende te dijeljenju iste mlađim razrednim odjelima, sve u svrhu stjecanja radnih navika. 

Ravnatelj pojašnjava kako je organizirano dežurstvo učitelja te da će o njihovom prijedlogu 

razmisliti obzirom da je upozoren od strane predsjedavajuće i tajnice na pravne odredbe koje 

se odnose na zabranu rada djece te obvezu učenika da u svakom trenutku prisustvuju nastavi.  

Daju se konkretni prijedlozi za poboljšanje nutritivne vrijednosti školskog obroka- npr. smanjiti 

količinu sokova i čokoladnog mlijeka uz obroke, a uvesti više jogurta, vode i zdravijih varijanti 

sokova te ušteđeno na piću uložiti u  poboljšanje obroka. Predlaže se i uvođenje zdravije 

varijante kruha, juha, švedskog stola i dr. Nisu svi članovi za, traje rasprava, no bez zaključka.  

Vodi se rasprava i o količini otpada koji ostaje, na koji način ga smanjiti, što s preostalim 

obrocima, trošak pakiranja i druga pitanja na koje trenutno ovo tijelo kao niti ravnatelj još 

nemaju odgovore.  

 

AD.4. Razno 

- Ravnatelj iznosi kako radi na osposobljavanju školske knjižnice za grupne radove. 

- Ravnatelj podsjeća na Upisni postupak u I. razrede u šk. 2023./2024.g. od 23. do 

27.01.2023.g. i posjet predškolaraca iz obližnjeg vrtića. 

- Ravnatelj upozorava na nedavno konzumiranje cigareta u višim razredima, ali i zamjena 

za cigarete u toaletu, za što će biti izrečene primjerene Pedagoške mjere. Apelira na 

roditelje da djecu upozore da ne uništavaju higijenski materijal i  bacaju ga u wc školjku. 

- Članovi postavljaju upit u svezi kriterija odabira razrednice od I. do IV. razreda i 

izražavaju želju da se u obzir uzmu i učiteljice iz Produženog boravka. Ravnatelj 

pojašnjava da to nije jednostavan postupak obzirom da promjenom radnog mjesta dolazi 

do promjene i izvora financiranja za plaće učiteljica, obzirom da se plaće učiteljica iz 

PB-a financiraju iz drugog izvora (proračuna Grada Rijeke), ali uzet će u obzir molbu 

ovog tijela.  

 

Kako je dnevni red iscrpljen, sjednica završava s radom u 19:30 sati.                          

 

               

             ZAPISNIČAR:                                  PREDSJEDNICA VIJEĆA RODITELJA: 

 

 

     _____________________                               _________________________                                                                                                                                       

              Ines Sajko, v.r.                                           Mirjana Palada Kmetović, v.r. 


